
Protokoll Järle Byalags styrelsemöte 2012-11-19 
 
Närvarande: Sven Röstlund, Sigrid Rejås, Lasse Carlsson, Michael Dybeck, Kristina Andersson, 
Ines Wagner, Gösta Tegner, Claes Victorin, Gerd Höök 
Frånvarande: Elin Liw Duberg 
 
Formalia: Sven ordförande och Sigrid sekreterare. 
 
Föregående protokoll: Busskuren körs hit av kommunen. Lasse och Micke tar kontakt med 
grävare. 
 
Övriga frågor: Inga 
 
Höstens kulturaktiviteter: Kasperteatern var en succé, ca 15 barn och deras föräldrar var där.  
Irländska aftonen var också lyckad även om det kom färre besökare det här året.   
 
Länspendeln: Vi följer läget på länspendeln men inget nytt. Signaler vi fått är att man avvaktar. 
 
Lekplatsen: Inget nytt. Men papporna i byn har gått ihop för att få igång isbanan denna vinter.  
 
Gångbron: Inget nytt.  
 
Byabladet: Allt material ska vara inne till 30/11. Innehåll och annonser diskuterades. Järle byalag 
firar 40 år 2013. Hur ska vi fira det? Sven skriver om det i byabladet. 
 
Årsmötet: 9 februari kl. 18.00 i Järlegården. 100 kr för mat och bordsdryck. Gerd tar fram meny 
tillsammans med Christinas Gästgifveri. Diskussionspunkt Caféverksamheten / Förslag till 
jubileumsaktivitet. Detta blir startskottet för jubileumsåret. Motioner ska vara inne senast den 15/1 
kl 19.00. Innehållet till årsmötet diskuterades.   
 
Järle omställningsby: Inom Leader startas ett samverkansprojekt tillsammans med 
Gästrikebygden med fokus på energi och klimatfrågor för att ställa om Sverige mot ett hållbart 
samhälle. Lasse visade material som styrelsen gick igenom och diskuterade. Vi avvaktar till nästa 
möte.  
 
Rapporter: Gerd frågade kring nyinflyttade i bygden med anledning av att Ervalla bygdelag 
eventuellt vill ge inflyttningsgåva. 
Vi har fler medlemmar under 2012 än 2011.   
 
Nästa möte: Den 15/1 2013 kl.19.00 på järlegården. 
 
Avslutning: Mötet avslutades. Tack för idag! 
 
Vid tangenterna Sigrid 


